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附件2：摘要格式（中文或英文任选其一）

研讨会中文论文投稿摘要格式样本，论文标题黑体四号居中

张三 1    李四2
1职称，单位，城市，电子信箱地址 

2职称，单位，城市，电子信箱地址

摘要

本文说明即将在2019年8月23-26日于武汉理工大学举办的第十届海峡两岸高校师生土木工程监测与控制研讨会论文摘要投稿格式。投稿者可以直接利用本文为样本编辑，论文题目格式之说明如上所示。作者列依序注明职称、单位、城市与E-mail，文后再附加5个以内之关键字。摘要长度以300—500字为限。您可使用中文或英文；中文繁体字体为标楷体，简体字体为宋体，小四号，英文摘要格式详如下页。投稿时请将论文摘要Word文档发送至会议邮箱（邮箱地址：mcce2019@163.com）

关键字:  格式，说明，样本
资助项目：国家自然科学基金（xxxxxx）, YYYYY基金（xxxxx）
是否参加研究生论文竞赛：是 □     否 □

作者简介（第一作者同为通讯作者时，介绍第一及第二作者）
	第一作者： 张三, 女，1992出生，安徽六安人，XX大学建筑工程学院博士研究生。2014.6, 本科毕业于XX大学公路学院道路桥梁与渡河工程专业；2016.7获得YY大学桥梁与隧道工程专业硕士学位。2016.9，进入 XX大学建筑工程学院攻读博士学位。研究方向为斜拉桥健康监测数据挖掘。
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	通讯作者： 李四, 男，1977年出生，山东莱芜人，XX大学建筑工程学院教授、博导。2004.11, 于YY大学获得博士学位；2004-2006于ZZ大学从事博士后研究，2006-2008，任ZZ大学助理教授，2008-2015，XX大学副教授，博导。2015.12月起，任XX大学教授、博导。主持国家自然科学基金5项（青年1项，面上2项，重大研究计划1项，优青1项），发表论文70余篇（SCI 20余篇、EI 20余篇）。研究方向桥梁结构健康监测与振动控制。
	


Template for Abstract, Times New Roman Bold 14 pt, Centered

San ZHANG 1    Si LI2 

1 Tittle,  University, City, Country/Area, email

2 Tittle,  University, City, Country/Area, email

Abstract

This document provides instruction of format to authors who would like to prepare abstracts for this conference. The authors may use this document either as an instruction or as a template to prepare the abstracts. Each abstract should be within 300 -500 words. The format of abstract title is shown above and followed by the names and affiliations of the authors. No more than five keywords should be included after the text of the abstract, as shown in the following. The authors may prepare their abstracts in either English (Times New Roman 11pt font) or Chinese. The format for Chinese abstract is described in the preceding page. Please send your abstract as attached word file to the following email address: mcce2019@163.com.

Keywords: format, guideline, template 

Funding Grants: Natural Sources Foundation of China (Grant No. xxxxx）

To Attend Paper Competition:  YES □    NO □
Author Introduction (To introduce the 1st and 2nd Author if the 1st author is also the corresponding author）
	First Author：San ZHANG, Female，born in 1992，Liuan, Anhui Province, China. She obtained her Bachelor’s Degree in 2014 from XX University, and her Master’s degree in Bridge Engineering in 2016 from YY University. Sincer 2016.9，She has been a Ph.D. student in Bridge Engineering of College of Civil Engineering and Architecture. Her research interest is Data Mining for Structural Health Monitoring of Cable-Stayed Bridges.
	

	Corresponding Author：Si LI, male, born in 1977，Laiwu, Shandong Province, China. He obtained his Ph.D. degree from YY University in 2004. From 2004 to 2006, he was an research associate in YY university; From 2006 to 2008，he was an Assistant Professor in ZZ University; From 2008 to 2015，he was an associate professor in XX University. Since Dec. 2015，He has been a Professor of XX University. He has been the principal investigator of five National Natural Science Foundation Grants (1  Excellent Young Scholar Grant, 2 General Grants，1 Major Program Grant, and 1 Young Scholar Grant). He has published over 70 technical papers including over 20 SCI indexed and over 20 EI indexed. His research interest includes Bridge Health Monitoring and Vibration Control. 
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